
Concept-verslag Algemeen Bestuur VRT d.d. 21 april 2022  

Datum en tijdstip 21 april 2022,  10.00-12.00 uur (AB-VRT en DVO) 

Locatie Raadzaal Stadhuis Almelo 

 

  Aanwezig                A. Gerritsen, G.J. Kok, S. Schelberg, W. Haverkamp, J. Joosten, E. Nauta, R. Welten, H. Broekhuizen, D. Tigchelaar, A. Hofland, H. Meuleman,  

                                S. Wevers, S. Dinsbach, R. Bleker, R. van den Berge, B. Lutje Wagelaar, M. Simpelaar, S. Huis in ’t Veld 

  Afwezig                   A. Gerritsen, P. Welman, J. Eijbersen, S. Kuks, M. de Roos, J. a/d Stegge  

 
NR. ONDERWERP VOORSTEL / ADVIES BESLUIT 

AB Opening en 

mededelingen 

Dhr. Lutje Wagelaar stelt de nieuwe Operationeel Adviseur voor, dhr Simpelaar.  

 

Dhr. Wevers meldt het volgende namens de brandweer:  

1. Rookmelders zijn vanaf 1 juli 2022 verplicht. Vanaf eind juni wordt hier ook campagne voor gevoerd;  

2. Vooraankondiging bezoek van minister J&V aan de Risk Factory op 22 juni a.s. De 2e RF is gericht op het voortgezet 

onderwijs, problematiek zit meer op ondermijning en cybercrime. Eerst steenlegging van de kazerne Almelo vond 

plaats op 8 april, de kazerne moet 1 november operationeel zijn.  

 

C Verslag en actielijst 

AB VRT 17 februari 

2022 

Verslag en actielijst vorige vergadering AB worden vastgesteld zonder wijzigingen.  

 

Wel een aanvullende opmerking van mevr. Tichelaar bij agendapunt 5 BRZO bedrijven: Liesbeth Holterman heeft een 

uitvraag gedaan voor een cyberanalyse voor MKB. Helaas hebben nog niet veel gemeenten zich aangemeld, ze raadt aan dit 

alsnog te doen. Gemeente Losser is aangemeld.   

 

D Ingekomen stukken Ingekomen stukken niet nader besproken.   

E Ter besluitvorming   

1.  Organisatieplan 

Meldkamer Oost 

Nederland 

Dhr. Wevers geeft een presentatie over de transitie van de nieuwe meldkamer Oost Nederland, dit wordt de grootste van 

Nederland. Transitie van 5 naar 1 meldkamer. Dit moet 1 april 2023 operationeel zijn. RTV Oost is aanwezig voor dit 

onderwerp. Het AB houdt dezelfde bestuurlijke positie tov. de meldkamer.  

 

Het AB is gevraagd in te stemmen met de voorgenomen besluiten om: 

1. Deel te nemen aan de samenwerking tussen de 5 veiligheidsregio’s in Oost Nederland ten behoeve van de gezamenlijke 

uitvoering van de meldkamerfunctie en –taken voor brandweer en multidisciplinaire samenwerking in dit gebied;  

2. Deze hoofd- en beslispunten te verwerken in bestuurlijke samenwerkingsafspraken en deze in de 2e helft van 2022 vast 

te leggen in een convenant, genoemd in artikel 35 lid 3 Wet veiligheidsregio’s. Dit convenant volgt in het najaar en komt 

nog terug in het AB.  

 

 

Akkoord 
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Dhr Hofland vraagt aandacht voor de werkgelegenheidsaspecten bij deze centralisatie. Mocht er meer reistijdvergoeding uit 

voort komen dan vindt hij dit niet dat dit ten laste gebracht wordt van de VR-Twente maar ook thuishoort in NOG. Deze 

hebben het werkgeverschap. Hij ziet dit graag aangevuld in de stukken.   

Ten tweede vraagt hij aandacht voor de lokale bekendheid dit zal afnemen door centralisatie.  

 

Dhr. Pierik benoemt dat de witte kolom een andere route heeft gekozen met de inrichting van ook een zorgcoördinatie-

centrum en vraagt hoe zich deze ontwikkeling verhoudt tot de multidisciplinaire en regionale samenwerking. Daarnaast 

vraagt hij of de informatievoorziening op orde is. 

 

Dhr. Welten is op hoofdlijnen positief. Hij verwacht dat de planning en controlcyclus overeen komen met de andere VR’s en 

hoopt dat dit landelijk goed wordt afgestemd. Hij vraagt hoe we dit in lokaal laten landen.  

Het internationale aspect wordt goed meegenomen. De VR-NOG pakt dit op maar hij wil hier als Twente ook graag tijdig in 

geïnformeerd worden 

Ten aanzien van de huisvesting van het RCC ed. vraagt hij om uitgangspunten voordat het voorstel gereed is, denk hierbij 

aan budgetneutraal, etc.  

 

Mevr. Haverkamp is positief. Ze geeft aan dat de VRT dit financieel goed heeft voorbereid en het is bugetneutraal. Ze vraagt 

hoe dit bij andere VR’s geregeld is. Mocht daar een probleem ontstaan dan mag dit niet ten laste van de Twente worden 

gebracht.   

Daarnaast vraagt ze ook aandacht voor het internationale aspect. Ze ziet de samenwerking bij bijvoorbeeld Lingen graag op 

gelijke wijze voortgezet.  

 

Dhr. Schelberg geeft reactie op de vragen: 

• Zorg rondom regionale bekendheid: dhr. Schelberg geeft aan dat de techniek en de automatisering dit 

toekomstbestendiger. We blijven eigenaar van onze eigen data.  

• Reiskosten en reistijden: deze worden opgenomen in het sociaal plan en meegenomen worden naar de nieuwe 

werkgever.  

• Informatiedeling tussen de kolommen: zo multi mogelijk is het uitgangspunt, de informatiedeling is essentieel, dit 

wordt meegenomen in de fysieke uitwerking.  

• Internationale verbinding: VR-NOG zit daar net zo in als Twente. Dhr Schelberg geeft aan dat hij het punt meeneemt 

hoe Twente geïnformeerd zal worden en blijven 

• Financiën: ivm de herhuisvesting van het RCC ed. kan het huidige  onroerend goed beter benut worden.  

 

Dhr. Wevers vult aan: 

• De punten tav. de witte kolom: Alle 112 meldingen gaan via de meldkamer in Apeldoorn. Het zorg 

coördinatiecentrum richt zich niet op spoedeisende hulp.  

• De kazerne aan de Lansinkesweg zal worden gebruikt om het Regionaal Coördinatiecentrum in te richten. Hier volgt 

een separaat voorstel voor dat terugkomt in het AB.  
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Besluit tav. het organisatie en formatieplan: akkoord 

F Ter kennisgeving   

1. Memo brandweer-

onderscheidingen 

Geen vragen/opmerkingen.    

G Rondvraag Dhr. Welten vraagt of de overleggen altijd al op de donderdagen waren. Dhr. Bleker geeft aan dat dit sinds een tijdje zo is. De 

vergaderingen blijven op de donderdagen, ook volgend jaar. Hier zal nogmaals over gecommuniceerd worden.   

 

Dhr. Hofland vraagt om aandacht voor de politie-cao. Hij vraagt om de politie goed te betalen en te belonen voor de 

werkzaamheden. 

Mevr. Baalman benoemt dat het een heel vervelend proces is wat zij steeds herhaald zien. Er wordt nog een intensivering 

verwacht in mei. De bereidheid tot actievoeren is laag. Alleen de bereidheid om bonnen te schrijven neemt af.  

 

    

 Besloten gedeelte   

I Verslag AB 17 

februari besloten 

2022  

Wordt zonder wijzigingen vastgesteld.   

    

 


